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Zápisnica 

z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko, konaného  

dňa 28.06.2024 
 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Návrh programu rokovania predložený starostom obce : 

 

Program rokovania obecného zastupiteľstva : 

 

  1.   Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

  2.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

  3.   Schválenie návrhu programu zasadnutia 

  4.   Schválenie zvýšenia rezervného fondu z prebytku hospodárenia za rok 2023 

  5.   Schválenie rozpočtového opatrenia č. 4 

  6.   Rôzne 

  7.   Interpelácie poslancov 

  8.   Záver 

      

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko otvoril o 17.12 hod. starosta 

obce Ovčiarsko Ervín Schmieger. Privítal poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných 

prítomných. Zároveň informoval, že poslanec Ľuboš Ballay sa z dnešného zastupiteľstva 

ospravedlnil, nakoľko bol odcestovaný a poslanec OZ Ing. Peter Palko, PhD. sa ospravedlnil, 

že na zasadnutie OZ príde neskôr. 

 

K bodu 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určil za zapisovateľa Ing. Danielu Hofericovú a za overovateľov zápisnice určil 

poslancov obecného zastupiteľstva :  Ing. Jaroslav Horčík, Juraj Čillík 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov OZ o hlasovanie : 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie : 

 

a) určenie zapisovateľa – Ing. Hofericová Daniela 

b) určenie overovateľov zápisnice –  Ing. Jaroslav Horčík, Juraj Čillík 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            5 poslancov     –  Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, 

                                                                            Karol Perrot, Tomáš Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  2 poslanci        -  Ľuboš Ballay, Ing. Peter Palko, PhD.       

Hlasovali za (menovite):                    5 poslancov     – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, 

                                                                            Karol Perrot, Tomáš Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 3 – Schválenie návrhu programu  zasadnutia 

 

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s návrhom programu zasadnutia. 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov obecného 

zastupiteľstva o hlasovanie : 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

Navrhnutý program zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            5 poslancov     –  Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, 

                                                                            Karol Perrot, Tomáš Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  2 poslanci        -  Ľuboš Ballay, Ing. Peter Palko, PhD.       

Hlasovali za (menovite):                    5 poslancov     – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, 

                                                                            Karol Perrot, Tomáš Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

K bodu č. 4 – Schválenie zvýšenia rezervného fondu z prebytku hospodárenia za rok  

                        2023 

 

Starosta obce otvoril bod programu a oboznámil poslancov OZ s jednotlivými položkami. 

Zvýšenie rezervného fondu z prebytku hospodárenia za rok 2023 vo výške 15 600,- EUR – 

dotácia. Zároveň oboznámil poslancov OZ s návrhom použitia rezervného fondu – odstupné 

z dôvodu výpovede zamestnanca z pracovného pomeru v zmysle Zákonníka práce 

a kolektívnej zmluvy v čiastke 7 790,- EUR a alikvotná čiastka vo výške 172,- EUR na 

dofinancovanie rekonštrukcie detského ihriska pred kultúrnym domom v Ovčiarsku. Nikto 

z poslancov OZ sa do diskusie neprihlásil a preto starosta obce predniesol návrh uznesenia 

a požiadal poslancov OZ o hlasovanie. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje : 

 

1.) Zvýšenie rezervného fondu z prebytku hospodárenia za rok 2023 vo výške 15 600,- EUR 

2.) Použitie rezervného fondu nasledovne : 

a) Odstupné z pracovného pomeru  7 790,- EUR 

b) Rekonštrukcia detského ihriska pred Kultúrnym domom v Ovčiarsku  172,- EUR 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            5 poslancov     –  Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, 

                                                                            Karol Perrot, Tomáš Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  2 poslanci        -  Ľuboš Ballay, Ing. Peter Palko, PhD.       

Hlasovali za (menovite):                    5 poslancov     – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, 

                                                                            Karol Perrot, Tomáš Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  
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Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

                         

K bodu 5 – Schválenie rozpočtového opatrenia č. 4 

 

Starosta obce oboznámil prítomných s položkami rozpočtového opatrenia č. 4. 

K rozpočtovému opatreniu č. 4 neboli žiadne pripomienky. 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov obecného 

zastupiteľstva o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje : 

 

Rozpočtové opatrenie č.4 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            5 poslancov     –  Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, 

                                                                            Karol Perrot, Tomáš Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  2 poslanci        -  Ľuboš Ballay, Ing. Peter Palko, PhD.       

Hlasovali za (menovite):                    5 poslancov     –  Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, 

                                                                            Karol Perrot, Tomáš Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

 Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 6 – Rôzne 

 

Poslanec Ing. Peter Palko, PhD. prišiel o 17.40 hod. 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania a oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva  

s návrhom projektu na rekonštrukciu administratívnej budovy súp. č. 125. Poslanci obecného 

zastupiteľstva v podstate súhlasili s predloženým návrhom, že ostanú zachované všetky nosné 

priečky aj priečky rozdeľujúce jednotlivé miestnosti v 1. nadzemnom podlaží, zachované 

ostanú aj sociálne zariadenia (sprchy, WC). Návrh pripraviť 1. nadzemné podlažie pre presun 

materskej školy z terajších priestorov predniesol poslanec Jozef Hasko. Po krátkej diskusii sa 

väčšina priklonila k predloženému návrhu, ktorý predložil starosta obce. Ďalej oboznámil 

starosta obce poslancov obecného zastupiteľstva s vizualizáciou zámeru výstavby bytových 

domov v lokalite Prúty. Informoval, že v daných bytových domoch budú aj služby pre 

obyvateľstvo napr. potraviny, drogéria, atď. ako i detské ihrisko pre dané bytové domy. 

Nakoľko k 31.07.2024 končí nájomná zmluva na prenájom nebytových priestorov (bar) 

s terajším nájomcom, bolo vyhlásené výberové konanie na uvedené priestory dňom 

28.06.2024.. Do komisie pri výberovom konaní boli nominovaní : Ing. Jaroslav Horčík, Bc. 

Jozef Hasko, Juraj Čillík. Presný termín otvárania obálok výberového konania bude komisii 

oznámený osobne p. starostom obce. Následne predniesol starosta obce zámer poriadania, 

obecných akcií na objednávku, so zabezpečením komplet programu a občerstvenia. Prvou 

akciou kde sa daná spoločnosť odprezentuje či bude všetko podľa predstáv, prípadne, že sa 

rozhodneme pre doterajší priebeh a poriadanie miestnych spoločenských akcií bude 

Mikulášska nádielka pre deti spojená s vianočnými trhmi. Potrebujeme akciu vidieť, aby sme 

sa mohli rozhodnúť. Taktiež poinformoval poslancov obecného zastupiteľstva o prácach 

a zámeroch budovania a úprav na miestnom ihrisku v okolí viacúčelovej budovy OFK. 
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Informoval aj o tom, že sú v riešení potvrdenia a povolenia na vybudovanie prípojky na pitnú 

vodu do viacúčelovej budovy a uistil poslancov obecného zastupiteľstva, že podniká 

každodenne všetky kroky, aby sa do konca roku 2024 viacúčelová budova OFK skolaudovala. 

Na detskom ihrisku pred kultúrnym domom v Ovčiarsku bol osadený nový prvok v hodnote 

13 908,- EUR, bolo navezené nové kamenivo na dopadové plochy novozuabudovaného 

prvku, bola vybudovaná plocha na zabudovanie pingpongového exteriérového stola, ktorý je 

už objednaný a dodávka je predbežne prisľúbená v mesiaci august 2024. Pripomienku 

k detskému ihrisku predniesol poslanec Bc. Jozef Hasko voči kamenivu, ktoré slúži ako 

dopadová plocha a navrhol, aby sa  dopadové plochy vymenili za plastové. Rozpočet na 

vybudovanie detského ihriska – doplnenie nových prvkov a návoz nového kameniva -  je 

obmedzený a plastové dopadové plochy sú veľmi drahé.  Poslanci OZ a starosta obce 

skonštatovali, že aj podľa noriem na detské ihriská je kamenivo vyhovujúcim dopadovým 

materiálom. Ďalšia diskusia prebiehala ohľadne kosenia miestneho ihriska pre OFK 

Ovčiarsko.  Bolo dohodnuté na obecnom zastupiteľstve v roku 2023, že bude ihrisko 

pokosené 1x za 10 dní (požiadavka p. Mateja Vršanského). Pravidelnosť kosenia bola zo 

strany obce Ovčiarsko dodržaná, nakoľko ihrisko kosil p. starosta osobne. Bola prednesená 

požiadavka od p. Tomáša Hrošovského, že je nutné kosiť 1x za 7 dní, interval 10 dní je 

nepostačujúci.  Starosta obce vysvetlil poslancom, že nie je v jeho silách kosiť miestne 

futbalové ihrisko častejšie a ponúkol OFK Ovčiarsko, že im prenechá traktorovú kosačku na 

dlhodobý prenájom s tým, že všetky výdavky na údržbu, opravy ako i PHM si budú hradiť vo 

vlastnej réžii v plnom rozsahu a kosiť si môžu sami podľa vlastného uváženia. To sa už 

nestretlo s takým pozitívnym ohlasom práve naopak, bola vznesená obava, že nebude mať kto 

kosiť. Ďalším návrhom zo strany starostu obce bolo, že bude OFK celú sezónu kosiť obecné 

priestory a práce budú vyfakturované obci Ovčiarsko. Všetky tieto návrhy a podmienky budú 

prednesené na schôdzi OFK Ovčiarsko prostredníctvom poslancov obecného zastupiteľstva 

a rozhodnutie bude delegované na starostu obce a následne podľa rozhodnutia prednesené 

a schválené poslancami OZ. Zároveň starosta obce upozornil poslancov OZ, že výška dotácie 

pre OFK na ďalšie obdobie sa nebude v žiadnom prípade navyšovať. 

Pri diskusii o viacúčelovej budove OFK predniesol poslanec Jozef Hasko návrh, že by bolo 

potrebné odpredať staré drevené bunky stojace v priestoroch pri futbalovom ihrisku a 

v blízkosti viacúčelovej budovy OFK v Ovčiarsku. Starosta obce prisľúbil, že o odpredaj 

buniek sa postará. V krátkosti  sa starosta obce zmienil o kúpnej zmluve na kúpu pozemku 

parcely registra „C“ parcelné číslo 244/76, druh pozemku : trvalý trávny porast o výmere  

 

556 m2 v k. ú. Ovčiarsko za dohodnutú kúpnu cenu 1,00 Euro vrátane DPH. nehnuteľnosť je 

zapísaná na liste vlastníctva č. 551. Prevádzaný spoluvlastnícky podiel je 1/1. Predávajúcim je 

spoločnosť NELL KAPITAL, s.r.o., Dunajská 4, 811 08 Bratislava – mestská časť Staré 

Mesto, IČO : 47147946, DIČ : 2023770298. Nakoľko poslanci OZ boli s návrhom zmluvy 

oboznámení, nepredniesol nikto z poslancov OZ žiadnu pripomienku. Nakoniec starosta obce 

oboznámil poslancov s výsledkami výberového konania na riaditeľa materskej školy 

v Ovčiarsku a tiež oboznámil poslancov OZ  s tým, že od 01.08.2024 nastúpi na pozíciu 

ekonómky - účtovníčky OcÚ nová zamestnankyňa. 

Po vyčerpaní informácií starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných 

poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo : 

 

a) berie na vedomie : 

    informácie starostu obce 
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b) schvaľuje : 

 kúpnu zmluvu na kúpu pozemku parcely registra „C“ parcelné číslo 244/76, druh pozemku : 

trvalý trávny porast o výmere 556 m2 v k. ú. Ovčiarsko za dohodnutú kúpnu cenu 1,00 Euro 

vrátane DPH. nehnuteľnosť je zapísaná na liste vlastníctva č. 551. Prevádzaný poluvlastnícky 

podiel je 1/1. Predávajúcim je spoločnosť NELL KAPITAL, s.r.o., Dunajská 4, 811 08 

Bratislava – mestská časť Staré Mesto, IČO : 47147946, DIČ : 2023770298.  

 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            6 poslancov     –  Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, 

                                                                            Karol Perrot, Tomáš Hrošovský, Ing. Peter Palko, PhD.             

Ospravedlnení poslanci (menovite):  1 poslanec       -   Ľuboš Ballay  

Hlasovali za (menovite):                    6 poslancov     –  Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, 

                                                                             Karol Perrot, Tomáš Hrošovský,  Ing. Peter Palko, PhD.                  

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 7 – Interpelácie poslancov 

 

Starosta obce otvoril bod programu a požiadal poslancov obecného zastupiteľstva 

o interpelácie. Do diskusie sa prihlásil poslanec obecného zastupiteľstva  Bc. Jozef Hasko 

s pripomienkou riešenia problému s odvodnením ulice pri cintoríne, aby sa vykopali rigoly, 

ktoré by v prípade búrok a návalových dažďov zachytávali vodu a táto by nesplavovala 

kamenivo navozené na priľahlej komunikácii. Starosta obce podotkol, že čiastočne sa už 

odvodnenie rieši a postupne sa bude v odvodnení pokračovať. Ďalej navrhol poslanec Tomáš 

Hrošovský a pridal sa Bc. Jozef Hasko riešiť problém odvodnenia priestorov v okolí bývalého 

poľnohospodárskeho dvora. V zimných mesiacoch sa na priľahlej komunikácii vytvára 

poľadovica a prechod po danej komunikácii je nebezpečný pre chodcov a tiež pre celkovú 

premávku. Starosta obce prisľúbil, že zabezpečí nejaké riešenie na odstránenie daného 

problému do jesene tohto roku, aby zimné obdobie pre tento úsek bolo pre občanov 

bezpečnejšie a nedošlo k úrazu resp. nejakej ujme na zdraví a majetku. 

 

Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil preto starosta obce predniesol návrh uznesenia 

a požiadal poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie . 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie : 

 

Interpelácie poslancov obecného zastupiteľstva. 

 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            6 poslancov     –  Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, 

                                                                            Karol Perrot, Tomáš Hrošovský, Ing. Peter Palko, PhD.             

Ospravedlnení poslanci (menovite):  1 poslanec       -   Ľuboš Ballay  

Hlasovali za (menovite):                    6 poslancov     –  Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, 

                                                                             Karol Perrot, Tomáš Hrošovský,  Ing. Peter Palko, PhD.                  

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu  11 – Záver 

 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva  o 20.40 hod.. 

 

 

V Ovčiarsku, 28.06.2024 

 

Zapísala: Ing. Hofericová Daniela 

 

 

 

 

 

 

 

             Ervín Schmieger 

            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:        Juraj Čillík                            __________________________ 

  

 

 

 

                                              Ing. Jaroslav Horčík              __________________________ 

 

                                               

 

                                               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

              

 

 


